
P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XIV/2011 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 
odbytej  w  dniu  26 października  2011 r. 

         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 13 radnych, nieobecni radna Leokadia 
Leśniewska i radny Robert Wcisło. 
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 
1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 
3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 
4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
5. Rafał Rokaszewicz – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Sp. z o.o. w Starym Kurowie  
6. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie XIV zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2010r. 
7. Informacja Wójta Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za rok 

2010 pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złoŜenia. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących nazwy miejscowości 
Kokoszczyn obejmującej część wsi Rzekcin, 

b) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy 
Zwierzyn, 

c) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok, 
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Zamknięcie XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
1. Otwarcie XIV zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1005 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad 
obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  
 
Następnie przewodnicząca powitała radnych oraz zaproszonych gości. 
         
2. Przedstawienie porządku obrad 
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           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad 
XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje 
odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
 
Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
              Radny Wojciech Rojek zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji 
Rady Gminy Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. 
Wniosek radnego Wojciecha Rojka został przyjęty jednogłośnie, za którym głosowało 13 
radnych. 
 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
            Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 
okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska otworzyła dyskusję . Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego 
przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 
 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  
      w okresie międzysesyjnym. 
 
            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach 
podjętych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 
dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 5. 
 
6. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2010r. 
 
           Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zapoznała z analizą oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Gminy Zwierzyn przeprowadzoną przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Drezdenku (informacja w załączeniu do protokołu).  
 
Następnie przewodnicząca otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego 
przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 6. 
 
7. Informacja Wójta Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 

za rok 2010 pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złoŜenia. 
 
          Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przedstawił informację Wójta Gminy Zwierzyn z 
dokonanej analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złoŜenia zgodnie z 
zapisami umowy (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zasugerował, Ŝe analiza za 2010r. nie powinna obejmować 
pani Marii Szpiganowicz nowego dyrektora ZPO w Górkach Noteckich. 
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Andrzej Wiśniewski stwierdził, Ŝe oświadczenie złoŜone przez nowego dyrektora nie było 
poddane analizie za 2010r., w sprawozdaniu wójta ujęte zostało to jako dodatkowa 
informacja.  
 
Przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 7. 
 
8.  Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radna Urszula Kruszyna zgłosiła zapytanie odnośnie sytuacji budynku dworca PKP w 
Zwierzynie, który uległ częściowemu zniszczeniu po katastrofie kolejowej, interesowało ją 
głównie to, czy poszkodowani mieszkańcy wrócą do swoich mieszkań w tym budynku.  
 
Radna Stefania Sierocińska   wskazała na ubytki w jezdni na ul. Kościelnej w Zwierzynie. 
 
Radny Wojciech Rojek zwrócił się z pytaniami: 

- czy został złoŜony wniosek na budowę wodociągu w miejscowości Brzezinka,  
- co z obiecaną dokumentacją remontu boiska w Górkach Noteckich,  
- w jakiej treści został przyjęty Plan Odnowy Miejscowości Górki Noteckie przez 

radnych poprzedniej kadencji, czy został zatwierdzony, czy przyjęty, gdyŜ kwoty i 
działania podawane wówczas przez zespół opracowujący plan  róŜnią się trochę od 
tego, co zostało przyjęte w tej chwili odnoście budowy biblioteki, remontu boiska i 
sali wiejskiej. 

 
Radny Sebastian Hanys zapytał, czy jest moŜliwość zamontowania bariery ochronnej na 
podjeździe pod wał przeciwpowodziowy przy posesji p. Wróblewskich w Górecku, gdyŜ po 
obu stronach podjazdu znajduje się bardzo głęboki rów, a bariera ta ma chronić przed 
wpadnięciem pojazdów do rowu zimą  w przypadku poślizgu. 
 
Radny Jacek Podsiadło wnioskował o likwidację lub czasowe usunięcie znaku STOP na 
przejeździe kolejowym w Zwierzynie, z uwagi na to, Ŝe od czasu wypadku został wstrzymany 
ruch kolejowy na odcinku do Owczarek (wniosek zgłoszony wyłącznie na piśmie).   
 
Radny Edward Podsiadło: 

- powtórzył wniosek z poprzedniej sesji odnośnie dowiezienia tłucznia i zagęszczenia 
drogi gminnej (brukowej) koło posesji p. Hajduk, która na odcinku 15m jest w bardzo 
złym stanie, 

- poinformował, Ŝe na rzece Sarbina (okolice posesji p. Kołosowskiej) bobry zrobiły 
tamy i woda zalewa okoliczne łąki (wnioski zgłoszone wyłącznie na piśmie).   

 
9. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 
Janusz Lessnau sołtys Górecka: 

- na wniosek rady sołeckiej zwrócił się z pytaniem, czy celowe jest zatrudnianie osoby 
na sali w Górecku, którzy uwaŜają, Ŝe pieniądze wypłacane tej osobie moŜna byłoby 
wydatkować na inny cel, np. na zakup zimowych ubrań dla straŜaków (wniosek 
złoŜony tylko pisemnie), 

- zapytał, jak wygląda sprawa złoŜenia wniosku na budowę sali w Górecku, 
- wnioskował o spowodowanie, aby firma ze Starego Kurowa zakończyła  wywóz 
śmieci spod byłej mleczarni w Górecku (od dwóch miesięcy stoi napełniony kontener, 
którym nikt się nie interesuje). 
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Tadeusz Soszyński sołtys Sarbiewa wnioskował o wycięcie zakrzaczń z powodu braku 
widoczności na przejeździe kolejowym (wjazd z ul. Wiejskiej w Zwierzynie w kierunku 
Sarbiewa). 
 
BoŜena Sawoch  sołtys Górek Noteckich zapytała o niewykorzystane fundusze sołeckie, czy 
sołtysi mogą pisać o przesunięcie środków na rok przyszły. 
 
10. Podjęcie uchwał w sprawach. 
 

a) konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących nazwy miejscowości 
Kokoszczyn obejmującej część wsi Rzekcin, 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn stwierdziła, Ŝe na sali obrad 
obecnych jest 13 radnych. 
 
         Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy wyjaśniając poinformował, Ŝe uchwała w tej 
sprawie podejmowana na poprzedniej sesji RG potraktowana była jako akt prawa 
miejscowego. Jest juŜ rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające niewaŜność uchwały Nr 
XIII/54/2011, dlatego dzisiaj proponuje się uchwałę zmienioną, która róŜni się tylko formułą, 
Ŝe wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 
dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
sprawie konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących nazwy miejscowości 
Kokoszczyn obejmującej część wsi Rzekcin pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało13 radnych ( Uchwała Nr XIV/58/2011 w 
załączeniu do protokółu).  
 

b) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy 
Zwierzyn, 

 
Rafał Rokaszewicz prezes PGKiM sp. z o.o. w Starym Kurowie poinformował, Ŝe 70 dniowy 
termin w sprawie przedstawienia projektu taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę ze 
strony zarządcy został zachowany. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przedstawił analizę Wójta Gminy Zwierzyn – 
weryfikację kosztów zawartych we wniosku o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę opracowanego przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Starym Kurowie (analiza w załączeniu do protokołu). 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Zwierzyn (opinia nr 49/2011 w 
załączeniu do protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zadał pytanie, jak zakończyła się współpraca z zakładem z ul. 
Mazowieckiej w Gorzowie Wlkp. 
 
 Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, Ŝe są z mecenasem na etapie kierowania 
wniosku do sądu o odzyskanie pieniędzy pobieranych na wymianę liczników. Pozostałe 



 5

rzeczy nie będą egzekwowane, takie jak np. stan techniczny urządzeń. Jest w tym trochę 
naszej winy, Ŝe wcześniej tego nie egzekwowaliśmy. Ustalona wówczas taryfa wodna była 
niska i z informacji zakładu wynikało, Ŝe środków starcza tylko na bieŜące utrzymanie. 
CięŜko się z nimi rozmawiało. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe do wyegzekwowania naleŜności moŜe stanowić 
art. 5 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę, który następnie przytoczył. Stwierdził 
równieŜ, Ŝe nie mamy informacji, ile jest opomiarowanej wody na terenie gminy, nie mamy 
teŜ wieloletniego planu konserwowania urządzeń. 
 
Rafał Rokaszewicz prezes PGKiM Sp. z o.o. poinformował, Ŝe wg danych sprzed pół roku 
ilość osób rozlicznych ryczałtowo kształtuje się na poziomie 64 punktów. Natomiast 357 
punktów, to liczba, którą naleŜałoby zalegalizować. Kwestia ewentualnych strat na obu 
wodociągach wgląda podobnie. Jest to stosunek 55% sprzedaŜy do 45 % strat. JeŜeli chodzi o 
kontrolę hydrantów, to o ile mu wiadomo była taka przeprowadzana na gminie Zwierzyn. W 
tym temacie prosił, Ŝe jeŜeli są jakieś uwagi, Ŝeby zgłaszać je do zakładu na piśmie. 
Stwierdził, Ŝe taki konkretny przegląd hydrantów naleŜy wykonać.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński zaproponował, Ŝeby sporządzić jakiś plan działania, to 
najpierw musimy wiedzieć na czym bazujemy, musimy mieć w tym temacie jakiekolwiek 
rozpoznanie. Zgłosił wniosek o opracowanie takiego planu i doprowadzenie do 
zminimalizowania wycieku wody poza licznikami. Zasygnalizował złe połoŜenie hydrantów 
przy remizach w śółwinie i Górecku, które umieszczone są w drodze. Podczas leŜącego 
śniegu trudno je znaleźć, dlatego wnioskował o ustawienie ich przy remizach. 
 
Janusz Lessnau sołtys Górecka wnioskował o oznakowanie zasuw, Ŝeby było wiadomo, która 
dotyczy odpowiedniej posesji. 
 
Radny Zdzisław Czajka zapytał, czy w opłacie abonamentowej będzie mieściła się wymiana 
licznika. 
 
Rafał Rokaszewicz poinformował, Ŝe są to koszty obsługi, wymiana wliczona jest w cenę 
wody. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy 
Zwierzyn pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały 
głosowało13 radnych ( Uchwała Nr XIV/59/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

c) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 
2011 rok (opinia nr 50/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 
 
Radny Wojciech Rojek poprosił skarbnika gminy o wprowadzenie do projektu uchwały. 
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Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, Ŝe w projekcie uchwały proponuje 
się zmiany w planie dochodów budŜetowych na 2011r. w celu ich urealnienia, a nadwyŜkę 
przeznacza się na: 

- zakup usług na promocje (wyjazdy) – 2000 zł., 
- wydatki inwestycyjne w straŜy (wkład własny do dotacji na zapewnienie gotowości 

bojowej) -  2.870 zł., 
- zakup materiałów i wyposaŜenia w ośrodkach zdrowia – 1.300 zł., 
- zakup materiałów i wyposaŜenia w salach wiejskich – 5.000 zł., 
- wydatki związane z projektem „Polsko-Niemiecki spacer Nordic Walking” – 130 zł. 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało13 radnych ( Uchwała Nr XIV/60/2011 w 
załączeniu do protokółu).  
 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn  
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Zwierzyn (opinia nr 51/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 
wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało13 radnych (Uchwała Nr 
XIV/61/2011 w załączeniu do protokółu).  
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 
 
11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 
Wójt Gminy Eugeniusz KrzyŜanowski udzielił odpowiedzi, informując, Ŝe: 

• od dwóch tygodni wagony są przygotowane do pocięcia  i nic się w tym temacie nie 
dzieje, my robimy wszystko, Ŝeby przejąć dworzec, ale Ŝeby to zrobić musi on być 
wydzielony z duŜej działki (moŜe to nastąpi w styczniu lub w lutym). Kolejarze mają w 
obowiązku zamurowanie ściany szczytowej. Póki nie jesteśmy właścicielami mieszkańcy 
nie mogą powrócić, chociaŜby dlatego, Ŝe w mieszkaniach nie ma  wody i energii,  
• ubytki na ulicy Kościelnej w Zwierzynie postaramy się, Ŝeby były załatane,  
• wniosek na budowę wodociągu w Brzezince został złoŜony w Urzędzie 
Marszałkowskim w Zielonej Górze,  
• wniosek na budowę sali wiejskiej w Górecku złoŜono do LGD Świebodzin,  
• plan odnowy miejscowości zatwierdzamy (realność kwot jest nieistotna, są to kwoty 
szacunkowe, w planie chodzi głównie o ujęcie zadań, które mają być realizowane),  

 
Radny Wojciech Rojek zapytał, czy wniosek złoŜony przez wieś, jest to ten sam wniosek, 
który przyjęła poprzednia rada gminy. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński poinformował, Ŝe my jako rada mamy zatwierdzić plan 
odnowy miejscowości. Natomiast zebranie wiejskie przedkłada nam uchwałę rady sołeckiej z 
załączonym planem. 
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Radny Wojciech Rojek poinformował, Ŝe jego pytanie wynika stąd, Ŝe są zupełnie inne 
kwoty. 
 
Radny Tomasz Pajtel zwracając się do wójta gminy stwierdził, Ŝe wykorzystał on plan 
odnowy dla swojego celu, twierdząc, Ŝe cały mechanizm posiadał w swoim ręku, 
dokumentacja została wykonana tylko na świetlicę, nie wykonano dokumentacji na boisko ani 
na salę. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski stwierdził, Ŝe sam budynek w surowym stanie zamknie się w 
kwocie 350 tys. zł. Całkowitego kosztu nie znamy, dlatego szacunkowo podałem wyŜszą 
kwotę, która nie ma znaczenia. Realna kwota wyjdzie po przetargu. Do kosztorysowania 
brane są ceny z górnych półek. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe najwaŜniejsze jest to, Ŝe zadanie zostało 
zapisane w WPI. 
 
ciąg dalszy odpowiedzi: 

• poręcze na podjeździe pod wał przeciwpowodziowy przykręcimy, jeŜeli zdobędziemy 
je gdzieś z odzysku,  
• w sprawie zabrania śmieci spod mleczarni w Górecku zostanie  wykonany telefon do 
firmy,  
• PKP rozpisała przetarg na wycięcie zakrzaczeń na odcinku pasa kolejowego od 
Gorzowa wlkp. do Drezdenka  i wygrała go firma Korzeniowskiego z Gorzowa Wlkp.,  
• nie ma moŜliwości przenoszenia środków z funduszy sołeckich na następny rok 
budŜetowy. 

 
BoŜena Sawoch sołtys Górek Noteckich zabierając głos, stwierdziła, Ŝe sołtysi starają się, 
zarabiają i nie mogą skorzystać z tych pieniędzy. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt stwierdził, Ŝe owszem jest wynajem sal, ale są i koszty, a nie 
moŜemy dokładać do tego. 
 
Radny Edward Podsiadło zapytał co z naszą Ŝwirownią.  
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, Ŝe prace z przygotowaniem przetargu są 
juŜ prawie ukończone. Załącznik do umowy teŜ juŜ jest na ukończeniu. Powstanie zbiornik 
wodny, przewidujemy trochę trawy, miejsce na boisko. W umowie chcemy wskazać kierunki. 
Przetarg chcemy rozstrzygnąć do końca roku, Ŝeby  z dniem 1 stycznia wiedzieć, kto będzie 
eksploatował, i Ŝeby juŜ mógł sobie załatwiać koncesję. Za dzierŜawę przewidujemy stawkę 
od 120.000 zł. w górę czynszu rocznego. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 
 
12. Wolne wnioski i informacje. 

 
Stefania Sierocińska odczytała pismo Ryszarda Greli w sprawie załoŜenia rur drenarskich pod 
drogą, którą UG wykonał do posesji p. Wełniaków oraz udzieloną odpowiedź przez UG 
Zwierzyn o wykonaniu prac w dniu 12.10.2011r. 
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Następnie zaprosiła radnych i zaproszonych gości do obejrzenia wystawy przygotowanej 
przez Wiktora Porodiuka z Rehfelde. Poinformowała, Ŝe wystawa zawiera prace z pleneru 
polsko-niemieckiego, który odbył się w Rehfelde od 3 do 6 czerwca br. Z ramienia GOK w 
Zwierzynie udział wzięli Sara Michalczuk ze Strzelec Krajeńskich, Piotr Duch z Tuczna, 
Marzena i Przemysław Gruszczyńscy ze Starego Kurowa. 
 
Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej RG poinformował o wynikach z 
przeprowadzonych kontroli przez członków komisji w zakresie: 

- zadania inwestycyjnego „Zwodociągowanie Doliny Noteci”, 
- zamówień publicznych w 2011r. w Urzędzie Gminy Zwierzyn. 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 12. 
 
13. Zamknięcie XIV zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 
Sierocińska o godzinie 1230  zamknęła obrady XIV zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
 
 
        Protokółowała:                                                         P r ze w o d n i c z y ł        
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 
 


